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CONCEPTVERSLAG VAN DE OPENBARE VERGADERING D.D. 19 MAART 2009 

VAN DE COMMISSIE SAMENLEVING VAN DE GEMEENTE HAARLEM 

 

Aanwezig de leden en plaatsvervangende leden: 

De heren Hagen (VVD), Heiliegers (VVD), Pen (CDA), De Ridder (PvdA), Schouten (Partij 

Spaarnestad), Trompetter (Actiepartij), Vreugdenhil (CU-SGP) en  

de dames De Jong (GroenLinks), Keesstra (CDA), Lodeweegs (PvdA), Özogul-Özen (SP) en 

Van Zetten (D66); 

Afwezig met kennisgeving: de heer Azannay (GroenLinks); 

Mede aanwezig: de heren Hiltemann (voorzitter) en Divendal (wethouder) en de dames Van 

der Molen (wethouder), Taets van Amerongen-Ingram (secretaris); 

Verslag: de heer G.B. Schoonderwoerd (Notuleerservice Nederland). 

 

1.  Opening en mededelingen voorzitter 

 

De voorzitter opent om 20.00 uur de vergadering van de commissie Samenleving en heet 

iedereen van harte welkom. De volgende vergadering van de commissie op 26 maart staat in 

het teken van schooluitval. De voorstellen RMC 2009 en de voorstellen inzake specifieke 

trajecten RMC 2008 tot en met 2010 zijn nog niet beschikbaar en zullen dus ook niet in de 

discussie worden betrokken. 

 

2.  Spreektijd voor belangstellenden 
 

De voorzitter meldt dat er zich bij dit punt geen insprekers hebben gemeld.  

 

3.  Vaststellen agenda 

 

De commissie stelt de agenda ongewijzigd vast. 

 

4.  Conceptverslag van de commissie Samenleving d.d. 26 februari 2009  

 

De commissie stelt het verslag ongewijzigd vast. 

 

5.  Inventarisatie rondvraag en mededelingen voor leden en collegeleden 

 

De leden Heiliegers, Lodeweegs en Van Zetten melden zich voor de rondvraag. 

 

Wethouder Divendal meldt dat de gemeente Haarlem Stolk Bouwmaatschappij uit IJmuiden 

heeft gecontracteerd als nieuwe hoofdaannemer voor het paviljoen Olympia bij het Nol 

Houtkamp Sportpark. De bouw van het paviljoen werd eind januari stilgelegd door het 

faillissement van de eerdere aannemer Citypole uit Amsterdam. In plaats van in september 

wordt het paviljoen nu in december opgeleverd. Er zal naar verwachting sprake zijn van 

tussen de 3% en 5% meerkosten.  

 

Voorts meldt de wethouder dat deze week de aanmeldingen voor het voortgezet onderwijs 

zijn afgesloten. Bij de gymnasia zijn er geen problemen. Wel heeft het lyceum Sancta Maria 

negentig aanmeldingen minder dan normaal. Ouders anticiperen kennelijk op de grondige 

renovatie en nieuwbouw over anderhalf jaar en de verhuizing naar Schalkwijk. De scholen 

proberen het probleem in onderling overleg op te lossen.  

 

De SP heeft gehoord dat er problemen zouden zijn bij de aanmeldingen voor de 

combinatieklassen vmbo-tl/havo op het Coornhert Lyceum. 

Wethouder Divendal antwoordt dat Sancta Maria gaat bekijken of die school deze 

onderwijsvorm ook kan gaan aanbieden. 
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6.  Voortgangsnotitie 'Kiezen voor jeugd', integraal jeugdbeleid Haarlem 2008/2009 

 

Wethouder Divendal is redelijk tevreden over de voortgang. Het beleidsterrein wordt steeds 

meer integraal benaderd. Het krijgt op meer plekken serieuze aandacht. Daardoor worden 

echter ook de meer kwetsbare plekken, zoals bij het jongerenwerk, duidelijk. 

 

De PvdA heeft de volgende vragen: 

 Het initiëren en ondersteunen van (raads)debatten met jongeren is niet uitgevoerd. 

Kan de wethouder aangeven wat de achtergrond hiervan is? 

 In welk opzicht vindt de wethouder het jongerenwerk een kwetsbare plek? 

 Wat is de stand van zaken rond het monitoren van het bezoek van jongeren aan 

welzijnscentra? 

 Wat is de stand van zaken bij de huisvesting van Flinty’s? 

 Wanneer komt het speelruimteplan eindelijk? Wat is de stand van zaken inzake de 

motie van de PvdA over de zandbak? 

 Gaat het lukken om over de sportstimulering van kwetsbare jongeren in mei 2009 te 

rapporteren? 

 Welke concrete acties worden ondernomen op het gebied van verkeersveiligheid en 

jongeren? 

 Is het te voorkomen dat er subsidie moet worden terugbetaald die is verkregen uit de 

Rijksregeling Dagarrangementen en combinatiefuncties? 

 Kan de wethouder de voornemens 2009 inzake de kinderopvang toelichten? 

 Wanneer komt de nota met oplossingsrichtingen rond de kwestie van het 

financieringstekort BSO+ de Bikkels? 

 Wat is de stand van zaken bij de inrichting van een tweede centrum voor jeugd en 

gezin in Schalwijk? 

 Welke concrete acties zullen worden genomen in het domein Veiligheid? 

 Waarom staan bij de voorgenomen acties voor 2009 het WK honkbal, de softbalweek 

en de basketballweek genoemd? 

 

GroenLinks heeft de volgende vragen: 

 Kan de wethouder een overzicht geven van alle instanties die zich met jeugd 

bezighouden? 

 Hoever staat het met de afstoting van taken van bureau Jeugdzorg? 

 Kan de wethouder informatie geven over het functioneren van Youth for Christ in 

Haarlem? De fractie zet daar vraagtekens bij. 

 Kunnen de projecten gefaciliteerd door het activiteitenfonds jongeren worden 

gespecificeerd? 

 Hoe worden de extra middelen voor het jongerenwerk in 2010 verdeeld? 

 Wat is de stand van zaken bij de honderd stageplekken beloofd in het 

coalitieakkoord? 

 Er is sprake van het onderbrengen van de gelden van het jeugdinitiatieffonds in een 

aparte stichting. Hoe gaat dat precies? 

 

De VVD heeft de volgende opmerkingen en vragen: 

 De gevormde structuur lijkt op orde, maar onduidelijk is wat het beleidseffect is. 

Misschien kan dat mede door middel van smiley’s worden toegelicht. 

 De crisis kan mogelijk tot gevolg hebben dat veel schoolverlaters in mei/juni niet 

meer doorstromen naar de arbeidsmarkt. Heeft het college daar een plan voor? 

 De evaluatie van het eerste centrum voor jeugd en gezin is niet in de commissie 

behandeld. De fractie is nieuwsgierig is naar de inhoud. Heeft het instituut 

toegevoegde waarde of is het door het Rijk opgedrongen? 
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 Het onder punt 7 geagendeerde prestatieplan 2009 van Bureau Jeugdzorg lijkt te 

passen bij deze voortgangsnotitie. 

 

D66 heeft de volgende opmerkingen en vragen: 

 Er ontbreekt de aansluiting naar het beleidsveld van de Wmo en naar prestatieveld 2 

in het bijzonder. 

 Het lijkt erop dat Achmea/Zilveren Kruis toegang heeft tot het elektronisch 

kinddossier. Dat is ongewenst. 

 Van de 70 miljoen beschikbaar voor onderwijsachterstandsbeleid gaat 800.000 euro 

naar Haarlem. Hoe gaat de wethouder die besteden? 

 Hoe loopt het centrum voor jeugd en gezin en wordt er ook door kinderen ouder dan 

12 jaar gebruik van gemaakt? 

 

De Actiepartij ontvangt signalen dat het gebruik van harddrugs op het vmbo dramatisch is 

toegenomen. Kan de wethouder daarop reageren? 

 

Het CDA heeft de volgende vragen: 

 Sommige zaken lopen nog niet goed en daar lijken menskrachtproblemen en 

personele wisselingen een rol bij te spelen. Hoe ervaart de wethouder dat en is daar 

wat aan te doen?  

 Volgens DOCK heeft die organisatie door huisvestingsproblemen niet goed 

inhoudelijk kunnen werken en hebben daardoor ook capaciteitsproblemen 

meegespeeld. 

 De fractie mist de landjes om hutten te bouwen, die er vroeger veel waren. Worden 

die genoemd in het speelruimteplan? 

 Kan de wethouder toelichten welke acties worden ondernomen op basis van de 

provinciale subsidie ‘Bemoeizorg’? 

 De fractie zou graag meer willen horen over de activiteiten van VIOS bij de 

bestrijding van het alcohol- en drugsgebruik onder jongeren. Zijn de films gemaakt 

door Brijder verslavingszorg ergens te bekijken? 

 Waarom richt het project Nieuwe Kansen zich alleen op allochtone jongeren met 

verslavingsproblemen?  

 

De SP heeft de volgende vragen: 

 Wat zijn de uitkomsten van de rondetafelbijeenkomst met jongeren over de centra 

voor jeugd en gezin? 

 Hoeveel extra middelen gaan naar Prisma? Hoeveel mensen nemen deel aan de 

activiteiten en wat is de stand van zaken van het multicultureel centrum? 

 Zijn er concrete acties gepland om de segregatie in het domein onderwijs en educatie 

tegen te gaan? 

 Er bestaat ongerustheid over de schakelklassen in het primair onderwijs. Gaan die 

door en waarom kan men alleen in september en niet in januari kinderen aanmelden? 

 Er heeft zich in de Boerhaavewijk een incident voorgedaan rond een medewerker van 

Youth for Christ. Dit mag niet escaleren. 

 De ketenpartners in de wijk beklagen zich over het grote aantal instanties dat zich met 

jeugd- en jongerenwerk bemoeit. Wie coördineert eigenlijk? 

 Krijgen de jongeren die deelnemen aan de jongerentoezichtteams na afloop een 

certificaat? 

 

Partij Spaarnestad heeft de volgende opmerkingen en vragen: 

 Het stemadvies voor jongeren en de raadsdebatten met jongeren zijn niet uitgevoerd. 

Wat is de stand van zaken? 

 De nieuwe locatie voor Flinty’s heeft grote prioriteit. 
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 Wat is de stand van zaken rond de aanpak van criminele groepen? 

 Waarom is er bij de notitie geen lijst met afkortingen toegevoegd? 

 

De CU-SGP heeft de volgende opmerkingen en vragen: 

 De voortgangsnotitie geeft een zinvol overzicht, maar het leest wat lastig door de 

grote hoeveelheid informatie. 

 Zijn de middelen voor het jeugdbeleid voldoende? 

 Vindt de verzelfstandiging van de speeltuinen in alle wijken plaats? 

 Er dient veel te worden geïnvesteerd in opvoedingsondersteuning. 

 Het instellen van een ‘overlastinterventieteam’ is een goed initiatief. 

 Goede nazorg voor jongeren die uit een justitiële inrichting komen is essentieel. Zijn 

hier voldoende middelen voor? 

 

Het CDA wijst erop dat een groot deel van de vragen een technisch en informatief karakter 

heeft.  

Op de uitnodiging voor de vergaderingen staat steeds de opmerking dat die vragen 

voorafgaand aan de behandelend ambtenaar kunnen worden gesteld om de vergadering daar 

niet mee te belasten.  

De voorzitter zegt toe dit in het presidium aan de orde te zullen stellen. 

 

Portefeuillehouder Divendal gaat in op de opmerkingen en vragen. Eerst zal hij de vragen 

behandelen die betrekking hebben op de samenwerking tussen de instellingen en op het 

jongerenwerk. Daarna komen de overige vragen aan de orde. 

 

Samenwerking 

Ten behoeve van de samenwerking en afstemming tussen de organisaties is er overleg op 

bestuurlijk en uitvoerend niveau. Het Centrum Jeugd & Gezin werkt goed en ondersteunt het 

netwerk in de wijk. Het Centrum moet nog groeien en dat geldt ook voor de zorg voor 

kinderen ouder dan 12 jaar. De website www.kiezenvoorjeugd.nl wordt veel geraadpleegd. 

Het spontaan binnenlopen in het Centrum zal zich moeten ontwikkelen. Het beeld dat het er 

alleen is voor peuters en kleuters zal geleidelijk moeten verdwijnen. De evaluatie van de 

eerste vestiging van het Centrum is beschikbaar, maar die is nogal technisch van aard.  

Wat betreft de vraag of er voldoende middelen zijn, is het relevant dat de gemeente behoorlijk 

ver is met het beleid, hoewel er nog knelpunten zijn.  

 

Jongerenwerk 

Bij het jongerenwerk en de afstemming tussen de organisaties zijn de stadsdeelorganisaties 

leidend. De gemeente maakt afspraken met de organisaties en evalueert die regelmatig. De 

gemeente heeft ook zelf contact met de uitvoerende instellingen, maar spreekt de 

stadsdeelorganisaties aan op de coördinatie. De organisaties geven bij probleemjongeren de 

informatie door via de verwijsindex.  

Inzet is altijd om een jongere met een bepaald probleem in contact te brengen met de juiste 

organisatie met de juiste expertise. Wat betreft Youth for Christ bestaat niet de indruk dat 

deze organisatie in Haarlem het jongerenwerk gebruikt om te evangeliseren.  

 

Overige vragen 

 Er is vorig jaar wel een raadsdebat met jongeren geweest, namelijk over sport en 

bewegen. Dat heeft goede resultaten gehad. Er bestaan voornemens om zaken te 

organiseren om partijen voeding te geven voor het politieke debat.  

 Er is in 2009 evenveel geld voor het jongerenwerk als in 2008. De verdeling tussen 

Flinty’s en de stadsdelen zal voor dit jaar ook gelijk zijn aan die in 2008. Er zal in de 

tweede helft van dit jaar een beleidsnotitie over het jongerenwerk verschijnen. Daarin 

zal op verzoek van de VVD ook aandacht worden besteed aan het grijze gebied tussen 

jeugdzorg en het jongerenwerk.  
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 De gemeente is nog bezig met het zoeken van nieuwe huisvesting voor Flinty’s. 

 Het speelruimteplan staat op de agenda van de commissie Beheer. Het gaat 

binnenkort naar de raad. Daarin zal ook aandacht worden besteed aan speelveldjes. 

 De in de motie van de PvdA gevraagde zandbak komt eraan. 

 Het onderwerp verkeersveiligheid en jongeren komt in de commissie aan de orde. 

 De prestaties voor dagarrangementen en combinatiefuncties lopen volgens schema. Er 

wordt gehoopt dat te continueren. Het geld wordt niet door de gemeente beheerd. 

 Het WK honkbal, de softbalweek en de basketbalweek zijn genoemd omdat de 

gemeente wil zorgen dat de topsport ook een relatie legt met de breedtesport. 

 Van de tien taken zijn er nu vijf door het Bureau Jeugdzorg overgedragen. Taken 

worden pas afgestoten als ze veilig ergens anders zijn ondergebracht. 

 Er zal worden nagegaan waarom het project Nieuwe Kansen alleen werkt voor 

allochtone jongeren. 

 De vraag van GroenLinks over een specificatie van de projecten besteed uit het 

activiteitenfonds jongeren zal schriftelijk worden beantwoord. 

 Het college hoopt, nu de reorganisatie binnen het gemeentelijk apparaat is afgerond, 

meer ruimte te krijgen voor het vorm geven van het stagebeleid. 

 Er wordt geprobeerd meer cijfers bij te voegen zodat het effect van het jeugdbeleid 

beter zichtbaar wordt. De suggestie om smiley’s toe te voegen zal worden bekeken. 

Ook dan aandacht voor een onderbouwing aan de hand van cijfers en feiten om het 

effect te kunnen meten.. 

 Wethouder Van der Molen is bezig met het voorbereiden van acties om voorbereid te 

zijn op problemen als jongeren niet kunnen doorstromen naar de arbeidsmarkt. In het 

Platform Arbeid en Onderwijs worden afspraken gemaakt over stageplekken. 

 In de volgende rapportage zal de aansluiting met de Wmo worden meegenomen. 

 Achmea heeft geen toegang tot het elektronisch kinddossier.   

 Het geld voor het onderwijsachterstandenbeleid gaat rechtsreeks van het Rijk naar de 

scholen. De gemeente en de scholen stemmen de verdeling wel af, omdat door de 

toedeling per postcodegebied ongewenste effecten kunnen optreden. 

 Het is niet bekend of het gebruik van harddrugs op het vmbo schrikbarend is 

toegenomen. Het signaal zal gecheckt worden bij de Brijderstichting. 

 De wethouder zal aan de Brijderstichting doorgeven dat er in de commissie 

belangstelling bestaat om kennis te nemen van het project VIOS en van de gemaakte 

films. 

 De subsidie voor bemoeizorg wordt ingezet voor het schakelstation en het vangnet 

jeugd. 

 Voor de zomer komt het college met een brief over het convenant Lokaal 

Onderwijsbeleid. Daarin zal ook sprake zijn van een conferentie over segregatie. 

 De schakelklassen in het primaire onderwijs worden betaald uit GSB-geld, dat in 

2010 voor het laatst wordt ontvangen. Het ligt in de verwachting dat de activiteiten 

daarna doorgaan. Er zal worden nagegaan waarom nieuwe aanmeldingen niet in 

januari kunnen plaatsvinden. 

 De jongeren die deelnemen aan de toezichtteams krijgen na afloop een mooi 

certificaat van deelname. 

 Er zal voortaan een lijst met gebruikte afkortingen worden toegevoegd. 

 De politie rapporteert regelmatig over de aanpak van criminele jongeren. Hierover 

kan in verband met de privacy alleen in algemene zin iets over worden gemeld. Het 

zal worden meegenomen in de te ontwikkelen kenniskaart. 

 De opvoedingsondersteuning heeft een goede plek gekregen in het Centrum voor 

Jeugd & Gezin. 

 Inmiddels zijn alle speeltuinen verzelfstandigd. 

 De nazorg voor jongeren die uit een justitiële inrichting komen, heeft veel aandacht. 
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Desgevraagd door de VVD, antwoordt wethouder Divendal dat de financiële middelen niet 

overdadig ruim zijn, maar dat het tot nu toe lukt om ermee rond te komen. Er zijn zoals 

gezegd wat knelpunten. Het accommodatiebeleid is nog steeds niet gemakkelijk. Ook is er 

bezorgdheid over de overkomst van taken uit de AWBZ naar de Wmo. Maar in het algemeen 

is er geen reden tot grote ongerustheid over de uitvoerbaarheid van het beleid. 

 

7.  Prestatieplan 2009 Bureau Jeugdzorg NH 

 

De VVD vindt het bijzonder om te spreken over een prestatieplan voor het jaar 2009 dat al 

voor een deel is verlopen. 

D66 signaleert dat sommige activiteiten langs culturele lijnen zijn georganiseerd. Zo is er 

sprake van huiswerkbegeleiding Turks en Marokkaans en van een Allochtonen 

Mentorenteam. Het is toch de bedoeling om segregatie tegen te gaan en elkaar meer te 

‘ontmoeten’? Heeft het Mentorenteam werkelijk effect? 

Wat gebeurt er met de activiteiten die met geld van het Grotestedenbeleid worden 

gefinancierd, als dat geld niet meer beschikbaar is? Er wordt gesproken over de ‘complexe 

keten van het Haarlems jeugdbeleid’. Dat is kennelijk volgens Bureau Jeugdzorg toch wel een 

probleem. 

Het CDA constateert op basis van cijfers uit 2006 en de getallen genoemd in dit prestatieplan 

dat het overmatig gebruik van alcohol en drugs onder de jeugd alarmerend is en nog steeds 

toeneemt. Er is volgens het prestatieplan sprake van ruim 1200 risicojongeren die met het 

bureau te maken krijgen. Dit blijft een belangrijk aandachtspunt voor de gemeente. 

De CU-SGP vindt de cijfers over het aantal jongeren met mentale problemen en die contact 

hebben met het Bureau Jeugdzorg behoorlijk confronterend. 

 

Wethouder Divendal merkt op dat de partners waarmee het Bureau Jeugdzorg samenwerkt 

zeker wat last hebben gehad van de reorganisaties en personeelswisselingen bij het bureau. De 

situatie wordt nu stabieler en de projecten hebben er weinig onder te lijden gehad.  

Het effect van het tegengaan van schooluitval is goed te meten, maar bij het mentorenproject 

is dat niet goed te doen, omdat het meer preventief werkt. Sommige projecten kunnen op 

resultaat worden afgerekend, maar bij andere kan dat alleen op inspanning.  

Er zal worden bezien of het project Nieuwe Kansen naar andere dan alleen allochtone 

jongeren kan worden verbreed. 

Over de gevolgen van de beëindiging van de subsidie uit het Grotestedenbeleid zal in de 

kadernota worden gerapporteerd.  

Het is van belang dat ter bestrijding van het door het CDA genoemde probleem van alcohol 

en drugs ook maatregelen worden genomen die niet in het prestatieplan van Bureau Jeugdzorg 

staan.  

Zo heeft de gemeente strakkere afspraken gemaakt met de Haarlemse horeca. 

 

8.  Re-integratiebeleid 

 

De PvdA merkt op dat de nu verstrekte antwoorden op de gestelde vragen weer nieuwe 

vragen opleveren. Het voorstel is om aan de hand van de drie volgende thema’s over dit 

onderwerp door te praten: 

 het leveren van maatwerk; 

 wanneer heeft de re-integratie succes? 

 re-integratie en de crisisproblematiek. 

GroenLinks wil ook de Participatiebanen in het vervolgoverleg betrekken. Het lijkt erop dat 

bij de beantwoording sommige vragen moedwillig niet goed zijn begrepen. 

D66 vindt de gevolgen van de crisis belangrijk om mee te nemen. 

De VVD steunt het voorstel van de PvdA. De commissie moet er alert op zijn dat door de 

verbreding door de wethouder van de nota tot een participatiestuk, de re-integratie niet wordt 

ondergesneeuwd. De wethouder heeft in haar brief van 25 februari gemeld dat de pilot met de 
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geïntegreerde dienstverlening UWV/SoZaWe is beëindigd. Die pilot moet wel worden 

doorgezet. 

Wethouder Van der Molen wijst erop dat het ‘einde verhaal’ is als een van de partners zich 

terugtrekt. 

VVD zegt dat elders de geïntegreerde dienstverlening wel doorgaat en daar een groot succes 

is. 

De Actiepartij steunt het voorstel van de PvdA en wijst op een re-integratieproject in 

Amstelveen, waar de werkgever, de werknemer en de gemeente voordeel hebben bij de re-

integratie. 

De voorzitter stelt voor dat enkele leden van de commissie (De Ridder, De Jong, Van Zetten 

met steun van één van de heren van de VVD) zorgen voor verdere uitwerking. 

De PvdA stelt voor om in het overleg de beschikbare informatie wat anders te ordenen en te 

laten uitmonden in een kader op basis waarvan de wethouder haar Participatienota kan 

schrijven. 

De commissie besluit aldus. 

 

De VVD wijst erop dat, als de Participatienota eind 2009 verschijnt, pas bij de kadernota in 

2010 het eerste beïnvloedingsmoment aan de orde is. Dat is laat.  

Wethouder Van der Molen merkt op dat ook bij de bespreking van het addendum op de re-

integratieverordening discussie hierover mogelijk is. Binnenkort kan bij de bespreking van het 

addendum de re-integratieverordening worden vastgesteld. Later dit jaar verschijnt dan de 

Participatienota waarin integraal naar dat terrein zal worden gekeken. 

De voorzitter wijst erop dat de commissie de door de PvdA voorgestelde uitwerking van de 

drie thema’s ruim op tijd voor de kadernota dient te behandelen. 

 

9.  Rondvraag 
 

Rapport Platform Minima Organisaties 

De VVD wijst op een recent onderzoek van het Platform Minima Organisaties (PMO) naar 

het minimabeleid en de voedselbank. In het eindrapport staan zinvolle aanbevelingen voor de 

gemeente. Wat gaat het college hiermee doen? 

Wethouder Van der Molen merkt op dat er bij de agenda ter kennisname een stuk is 

bijgevoegd over het collegebesluit om de beleidsregels rond de Haarlempas te wijzigen. Het 

onderzoek van het PMO is onder een relatief kleine doelgroep uitgevoerd. De aanbevelingen 

zullen door het college worden nagelopen en de goede zullen worden opgevolgd.  

 

Stichting DOCK; re-integratieverordening 

De PvdA vraagt naar de situatie bij de stichting DOCK en naar de stand van zaken van de re-

integratieverordening. 

Wethouder Van der Molen antwoordt dat er een nieuwe ambtenaar is gezet op het 

prestatieplan. Over de fusie volgt te zijner tijd nadere informatie. In aanvulling op de re-

integratieverordening komt er binnenkort een addendum naar de commissie. Er is nu 

definitief gekozen voor een beleidsnota over participatie, die uiterlijk eind dit jaar zal 

verschijnen.  

 

Project Haarlem023 

D66 vraagt of het project Haarlem023 op koers ligt. 

Wethouder Divendal antwoordt dat op 15 april aan de Schipholweg de eerste paal de grond in 

gaat. 

 

10.  Agenda komende commissievergadering(en) 
 

De voorzitter merkt op dat de agenda voor de vergadering van 26 maart al is verspreid. 

Voor de volgende vergaderingen staan de volgende punten op de rol: 
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 vaststellen verordening Materiële en financiële gelijkstelling gemeente Haarlem 

2009; 

 wijziging verordening Stedelijke Adviesraad Multiculturele Stad; 

 voorstel ontwikkelingen Badmintonpad. 

  

11.  Sluiting 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 22.45 uur. 


